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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin 

Järneberg och ledamoten Agneta Hagström. Justering sker onsdag 24 

augusti. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 juni 2011 anmäldes. 

 
§ 3 Ärenden till nämndsammanträdet den 1 september 2011 

Ärende nr 1: Anmälan av medborgarförslag om trafikmiljön på 

Fagersjövägen i Hökarängen 

Ordföranden Kerstin Järneberg tyckte att det var bra att det skrivs 

medborgarförslag som rör trafiksäkerhet. I övrigt hade rådet inga 

synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Ekonomisk månadsrapport för juli 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Beskrivning av socialtjänsten i Stockholm 2010 

På fråga om staden och Farsta uppfyller målet om antalet nybyggda 

gruppbostäder per år svarade avdelningschef Per-Ove Mattsson att 

förvaltningen har lämnat in intresseanmälan till ansvarig byggherre i ett 

antal av de byggprojekt som pågår i stadsdelsområdet och att man nu har 

fått en förfrågan om att gå vidare i ett projekt i Sköndal. 

 

Ärende nr 13: Brukarinflytande och samverkan – funktionshinderombuds-

mannens årsrapport 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 14: Stockholm – en stad för alla. Program 2011-2016 för 

delaktighet för personer med funktionsnedsättning 

Rådet pekade på att stadsdelsnämnden enligt programmet ska föra dialog 

med handikapprådet och därefter besluta om vilka tre aktiviteter som ska 

prioriteras för att nämnden under det kommande året ska uppfylla målen i 

programmet. Per-Ove Mattsson svarade att förvaltningen nu kommer att ha 

den dialogen, inför arbetet med 2012 års verksamhetsplan. 

 

Ebba Lundgren berörde det första av de sju mål/resultat som programmet 

anger – att alla ska kunna förflytta sig, vistas i och använda Stockholms 

stads inne- och utemiljöer. I detta mål hänvisas till de bestämmelser som 

redan finns i plan- och bygglagen (PBL) om att enkelt avhjälpta hinder i 

offentliga lokaler och på allmänna platser ska åtgärdas. Såvitt Ebba kunde 

påminna sig har inte en enda lokal försetts med sektionerad belysning, 

vilket är ett exempel på enkla åtgärder för att öka tillgängligheten. 
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Blazena Westerlund refererade en tidningsartikel där det hävdades att 

staden använder sig i alltför liten utsträckning av insatsen ledsagning. Hon 

undrade hur det ser ut i Farsta. Per-Ove Mattsson svarade att förvaltningen 

inte har noterat oproportionerligt många avslag på ansökningar om just 

denna insats. 

 

Ärende nr 15: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt socialtjänstlagen (SoL) kvartal 2 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 16: Rapportering till Socialstyrelsen av ej verkställda beslut 

enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS) kvartal 

2 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 4 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Från föregående sammanträde: Avdelningschef Per-Ove Mattsson bad att få 

återkomma senare med förslag på datum för studiebesök vid fritidsgården 

Morris i Hökarängen eftersom fritidsgården ännu inte har flyttat till sina nya 

lokaler. Det som framför allt fördröjer flytten är ett ännu inte beviljat bygglov 

för en hiss. 

 

Verksamheten med personligt ombud (PO) kommer från och med september att 

drivas gemensamt av stadsdelsfövaltningarna i söderort. En heltidsanställd 

personal kommer att ägna sig åt Farsta stadsdelsområde.  

 

Verksamheterna inom rådets område har fungerat bra i sommar. Förvaltningen 

kommer att utvärdera sommarjobben och återkommer med information om 

huruvida även ungdomar med funktionsnedsättning har kunnat erbjudas jobb. 

 

En upphandling pågår för närvarande avseende daglig verksamhet enligt lagen 

om stöd och service till vissa funktionshindrade, LSS (Höken, Stora Edsvalla 

och Lilla Edsvalla). Anbud ska lämnas in senast den 31 augusti. Drift i ny regi 

beräknas starta i mars nästa år. 

 

Aktivitetshuset Tuben kommer troligen att öppnas i oktober. Projektansvariga 

Marie Ehrenbåge medverkar vid rådets nästa möte för att berätta mer. 

Föreningar som är intresserade av att hyra lokal i huset kan redan nu kontakta 

Marie. 

 

Vid nästa möte deltar även förvaltningens planeringssekreterare Cecilia Rivard 

för att berätta om aktuella byggplaner i stadsdelsområdet. 

 

Förvaltningen planerar en eller ett par föreläsningar av Funktionshinder-

ombudsmannen (FO) Riitta-Leena Karlsson i oktober, för att sprida kunskap 

inom förvaltningen om kommunfullmäktiges nya program för delaktighet för 
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personer med funktionsnedsättning (se § 3 ovan, ärende nr 14). Till dessa 

föreläsningar är naturligtvis även handikapprådets ledamöter välkomna. 

 

På förslag från Per-Ove Mattsson bestämdes att Eva Palmér-Andersson, chef 

vid biståndsenheten, medverkar vid ett kommande sammanträde för att 

informera om arbetet inom enheten. 

 
§ 5 Övriga frågor  

Vid sammanträdet den 7 juni 2011 med kommunstyrelsens handikappråd 

anmäldes skrivelsen ”Nya Slussen – bryter mot Plan- och Bygglagen 

(PBL)?” – se bilaga. Skrivelsen har lämnats till kommunstyrelsen, 

stadsbyggnadsnämnden, trafik- och renhållningsnämnden och Södermalms 

stadsdelsnämnd av dessa nämnders handikappråd. Farsta handikappråd 

uttalade sitt stöd för skrivelsen. 

 

När det gäller tillgängligheten i Farsta Centrum menade Kerstin Järneberg 

att toalettskyltarna fortfarande sitter alltför högt upp på väggen för att en 

rullstolsburen lätt ska kunna se dem. Skyltarna bör vara placerade både lågt 

och lite högre. Per-Ove Mattsson lovade framföra detta till fastighetsägaren 

Atrium. 

 

Blazena Westerlund frågade vad som gäller på parkeringen i Farsta 

centrum. Parkeringsautomaterna har tagits bort men det finns ingen 

information om vilket system som ersätter dem. Per-Ove lovade undersöka 

detta och återkomma med svar vid rådets nästa möte. 

 

Ebba Lundgren pekade på uppgiften i en debattartikel att det privata 

näringslivet är bättre på att anställa personer med funktionsnedsättning än 

den offentliga sektorn. 

 
§ 6 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 19 september 2011 kl 15.00-

16.30, med förmöte kl 14.15. 

 
§ 7 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


